
Svar på spørsmål frå Linda Merkesdal - fv 49 Nordrepollen-Austrepollen 
 
Linda Merkesdal har stilt følgjande spørsmål: 

«20.11.20 stilte undertegnede spørsmål om Nordrepollen, og Austrepollen i Kvinnherad. 
Som er en strekning som er svært utsatt for for ras, flom og stenginger. 
Det ble i svaret opplyst i svaret fra administrasjonene, at det var satt en interfrist 21 februar 
2021 for hvilke veilinjer som skulle bli med videre i en eventuell reguleringsplan. 
Hvor står arbeidet i dag, og når ser en for seg å starte opp reguleringsarbeidet? 
Har det vært dialog møte med de tre berørte kommunen sine ordførere om arbeidet, og 
framdrift?» 

 
Svar: 
I forprosjektrapport for fv. 49 Nordrepollen-Austrepollen utarbeida av Norconsult i 2017 vart det 
rådd til å gå vidare med to alternativ for å avklare val av vegline. Det har vore gjennomført ei rekkje 
undersøkingar. Det viser seg at begge dei to veglinene er teknisk utfordrande, og det er difor også 
vurdert nye vegliner. Dette har gjort at arbeidet er noko forsinka i forhold til tidlegare anslått 
framdrift for forprosjektet.  
 
Som del av Regional transportplan 2022-2033 vert det utarbeida eit fagleg grunnlag for 
skredsikring. Dette vil danne grunnlag for framtidige prioriteringar. Gjennom handlingsprogramma 
for Regional transportplan vil det bli teke stilling til oppstart av reguleringsplanlegging.  
 
Kommunane Kvinnherad og Ullensvang er orienterte om at arbeidet er forseinka.  
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